
Afspraken AstraZeneca

Uit de groep van ruim 1 miljoen 60- tot 64-jarigen jaar die eerst AstraZeneca kregen

aangeboden bij de huisarts, hebben slechts 21.000 mensen afgelopen dagen gebruik

gemaakt van de mogelijkheid om voor Moderna of Pfizer te kiezen.

In totaal bestaat de groep 60- tot 64-jarigen uit ruim 1,1 miljoen mensen.

Dat betekent dat nog geen 2% van deze mensen een afspraak heeft gemaakt bij de GGD.

Een vrij kleine groep.

Het vermoeden is dus dat er het overgrote deel van de mensen zich gewoon heeft laten

vaccineren bij de huisarts. Een verstandige keus, want AstraZeneca is een veilig en

effectief vaccin. En hoe eerder je geprikt bent, hoe eerder je beschermd bent.

We weten niet hoeveel mensen zich precies al bij de huisartsen hebben laten vaccineren,

want de centrale registratie is nog niet helemaal op orde.

Mensen die nog geen afspraak hebben ingepland, kunnen dat alsnog doen, wanneer zij dat

maar willen. Dat kan online of telefonisch via de GGD.

Reactie AD-artikel

Directe reactie:

We zetten alles op alles om ervoor te zorgen dat de vaccinaties goed geregistreerd staan.

Dat vergt inzet van RIVM en VWS, maar zeker ook van de huisartsen en instellingen.
Vanuit VWS en RIVM is alles in orde om de vaccinaties goed te registeren. Alle koppelingen
werken, alle systemen zijn op het centrale systeem CIMS aangesloten.
Maar de huisartsen en instellingen zullen echt zelf de handen uit de mouwen moeten

steken.

Want het is heel simpel: bij vaccineren hoort ook registeren.

[Eventueel: de huisartsen hebben ook al aangegeven dat ze zich niet herkennen in de

quote die in het AD staat, dat zij RIVM manen om actie te ondernemen. |

Over registratie

We zetten alles op alles om ervoor te zorgen dat de vaccinaties goed geregistreerd staan.

Dat is belangrijk:
o Zodat we precies weten hoeveel mensen gevaccineerd zijn, en waar de vaccinaties

dus eventueel nog achter blijven
o Zodat we mensen kunnen bereiken, mocht dat nodig zijn i.v.m. een bijwerking
o Zodat we een vaccinatiebewijs of —paspoort kunnen produceren.

Op dit moment (vrijdag 4 juni) staat 82,5% van de vaccinaties in het CIMS.

Er spelen twee punten:

1) Vaccinaties komen niet (direct) in het centrale systeem CIMS. Dat speelt vooral bij
huisartsen en zorginstellingen; de gegevens van de GGD en ziekenhuizen komen goed
door in CIMS. Daarom:

o Belt het RIVM de huisartsenpraktijken en zorginstellingen na, om te horen waar de

knelpunten zitten en om hen aan te sporen toch snel de vaccinaties centraal te

registreren.
o Heb ik op bestuurlijk niveau overleg met brancheorganisaties om te bespreken wat

er nog meer nodig is.

o Aan de kant van het RIVM is alles op orde: alle systemen van huisartsen zijn goed

aangesloten op het CIMS.

o Dus de huisartsen moeten echt aan de slag om de vaccinatiegegevens door te

geven bij het RIVM. Want bij vaccineren hoort ook registeren.
2) Sommige mensen hebben aangegeven hun vaccinatiegegevens niet te willen delen met

het RIVM. Dat is een handvol mensen (5-10%).

Over het coronapaspoort

Als je eind juni inlogt in CoronaCheck met je DigiD, kun je je vaccinatiebewijs ophalen.
En hoe je ook geregistreerd staat: we zetten alles op alles om ervoor te zorgen dat je

vaccinatiebewijs in orde is.
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Gele

De app maakt - via DigiD - contact met de systemen van RIVM (CIMS) en de GGD.

Mensen wiens gegevens zijn doorgegeven aan het RIVM - of ze nu geprikt zijn bij de GGD,

huisarts, ziekenhuis of zorginstelling — krijgen dan dus automatisch hun

vaccinatiegegevens te zien.

Daarom is het ook zo belangrijk dat huisartsen en zorginstellingen zo snel mogelijk de

vaccinatiegegevens goed doorgeven aan het RIVM.

Mocht het zo zijn dat dat eind juni nog niet rond is bij sommige huisartsenpraktijken of

zorginstellingen, dan zorgt VWS voor een alternatieve route. Mensen kunnen dan

handmatig hun huisarts verzoeken om een vaccinatiebewijs te genereren. VWS heeft

daarvoor een webportal ingericht. Huisartsen kunnen dan handmatig, uit hun eigen

systeem, het vaccinatiebewijs ophalen.
Maar dat is natuurlijk wel heel veel werk voor die huisartsen. Dus het is voor iedereen

beter als we nu zorgen dat alles in CIMS komt.

Ook mensen die zijn geprikt bij de GGD en hebben aangegeven hun gegevens niet met

RIVM te willen delen, kunnen gewoon hun vaccinatiebewijs laden. Dat kan, omdat de

CoronaCheck-app direct contact maakt met het GGD-systeem, en dus niet via het RIVM

hoeft te gaan.

Anders is de ‘alternatieve route’, waar de zorgverlener je vaccinatiebewijs handmatig via

het webportal oproept, ook nog een mogelijkheid.

boekje

Er komt een digital corona certificate, dus het gele boekje is voor de coronavaccinatie

eigenlijk niet nodig.
Toch hebben we de GGD’en nooit verboden om het gele boekje toch te stempelen.
Voor wie dat wil is het daarom fijn dat vanaf vandaag alle GGD’en de gele boekjes gaan

stempelen.
Dit stempelen kost echter wel tijd, die ten koste kan gaan van het priktempo. Daarom was

ik aanvankelijk geen voorstander van het gele boekje.

Doorgang van versoepelingen

Ontzettend mooi om te zien hoe dit weekend iedereen, hoewel soms nog wat onwennig,
weer heeft kunnen genieten van een avondje uit eten, van museumbezoek en van al het

andere dat sinds dit weekend weer mogelijk is.

Versoepelen mag echter geen versloffen worden. Dus bij het genieten moeten we wel de

basismaatregelen blijven naleven: handen wassen, afstand houden en testen.

Alleen door ons aan de basismaatregelen te houden en vaart te maken met vaccineren

komt het einde van de crisis steeds dichterbij.

Minder dan 1000 coronapatiénten in ziekenhuizen

De cijfers blijven goede hoop geven.

De reguliere zorg kan steeds meer doorgang vinden omdat we de ziekenhuis- en ic-

capaciteit niet meer voor corona nodig hebben.

Qok de sterftecijfers liggen op een regulier niveau dankzij het vaccineren.

Daarom moeten we doorgaan met vaccineren en is het goed als zoveel mogelijk mensen

hun vaccinatie gaan halen. Prik voor prik banen we ons een weg uit de crisis

En ondertussen uiteraard je handen wassen, afstand houden en je laten testen.

Afgelopen week is het onderwerp beschermingsmiddelen en de financiering daarvan

uitgebreid besproken in de media en het Kamerdebat.

In dat debat heeft mijn collega Tamara van Ark aangegeven dat er nader onderzoek

gedaan moet worden. Daarover zal zij op korte termijn de Tweede Kamer informeren.

Wat er speelt rond de stichting Hulptroepen en dhr. van Lienden is niet aan mij om verder

te becommentariéren, zoals gezegd komt collega van Ark hier op korte termijn op terug.

[Desgevraagd:]
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Iedereen herinnert zich nog hoe bij het uitbreken van de coronapandemie wereldwijd acute

problemen ontstonden bij de levering van PBM terwijl de vraag enorm was.

Het doel van VWS was om voor de zorg zo snel en zo veel mogelijk PBM van goede
kwaliteit naar Nederland te krijgen.
Binnen enorm korte tijd is in maart 20 het Landelijk Consortium Hulpmiddelen (LCH)
opgezet waarin samen met de zorg en de sector centrale inkoop werd uitgevoerd.
LCH keek bij de inkoop met name naar 3 belangrijke criteria: kwaliteit, prijs en

leveringszekerheid.
Als aan deze critieria voldaan kon worden werden de materialen ingekocht.
Het is belangrijk dat hier transparant over te zijn, daarom wordt er ook nader onderzoek

gedaan.
1k sluit ook zeker niet uit dat er fouten zijn gemaakt in de crisis en daarom is het ook

belangrijk dat alles boven tafel komt.

Scholen weer open

Het is heel belangrijk dat jongeren weer naar school kunnen. Fijn dat vandaag de scholen

daarom weer open gaan en onderwijs weer fysiek mogelijk is.

Dit is alleen verantwoord mogelijk met zelftesten, al begrijp ik dat het niet leuk is om zo

vaak te moeten testen.

Met zelftesten kunnen we eventuele uitbraken voorkomen en in de kiem smoren.

Het OMT heeft geadviseerd dat zelftesten een belangrijke voorwaarde zijn om openstelling
te garanderen.
Deze testen zijn op alle scholen aanwezig en kunnen ingezet worden. Hoe meer iedereen

gebruik maakt van deze zelftesten, hoe kleiner het risico is van verdere openstelling van

het onderwijs.
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